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ROMANIA 
JUDETUL BIHOR 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI  SANIOB 
Nr.483/26.02.2020 
 
 

PROCES-VERBAL 
 

 Incheiat azi 26.02.2020  in  sedinta  ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, 
stabilită și convocată prin dispozitia primarului nr.17/20.02.2020 , sedinta care a avut loc la 
sediul administrativ al acestei institutii publice, ora 11.00. 
 La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jacint -viceprimar,  Zatyko 
Stefan-Adalbert, Kiss Istvan-Matyas, Kiss Stefan-Alexandru, Laszlo Sandor, Ungur  Andrei-
Ioan, Erdei Dănut-Eugen, Buzas Ioan-Nicolaie, Torok Ianos, Torok Cornel-Marcel, Opre 
Viorel-Florian.  
 Nu a absentat nici un consilier. 

Au participat de drept: D-ul Molnar Jozsef – primar  și  d-na  Mela Maria-Elena – 
secretar, precum și d-na contabil Borbely Zita.   
  

S-a constatat ca sedinta este statutară, participând 11 consilieri locali din totalul de 11 
consilieri in functie.  

 
d-l primar invită la propuneri pentru alegerea președintelui de ședință. 
D-l Kiss Istvan-Matyas propune pe dl Zatyko Jacint, iar dl Buzaș Nicolaie propune pe dl Erdei 

Dănuț. Este ales cu majoritate de voturi dl Zatyko Jacint, adoptându-se Hotararea nr.5.  
 
Dl Zatyko Jacint – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a preluat conducerea 

ședinței și  a supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,  Ordinea de zi a sedintei 
ordinare, având următoarele puncte: 

 
1.  Alegerea președintelui de ședință. 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi pentru şedinţa ordinară din data de 
26.02.2020.     
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal de la şedinţa extraordinară a 
consiliului local din 10.01.2020. 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere a exerciţiului bugetar al 
comunei Saniob pe trimestrul IV, anul 2019. 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului comunei Sâniob pe anul 2020. 
6.Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de acţiuni şi lucrări de interes local pentru 
persoanele apte de munca din familiile beneficiare de venit minim garantat pentru anul 2020 
7. Proiect de hotărâre Privind aprobarea Planului Anual de Acţiune pentru anul 2020 in 
domeniul administrarii si organizarii serviciilor sociale la nivelul compartimentului de 
asistenta sociala din cadrul primariei comunei Saniob 
8. Proiect de hotărâre privind modul de înscriere a datelor în Registrul Agricol al comunei 
Sâniob, județul Bihor  
9. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită către Parohia Ortodoxă Ciuhoi, a 
unui spațiu din imobilul situat în comuna Saniob, sat Ciuhoi nr.160, in vederea desfășurării 
de activități tradi țional-culturale. 
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea calificativului pe anul 2019 al functionarului 
public de conducere d-na MELA MARIA-ELENA – secretar general al comunei Sâniob, 
judetul Bihor 
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11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de analiza si acoperire a riscurilor in 
domeniul situaţiilor de urgenta, la nivelul comunei Saniob, judeţul Bihor 
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de asigurare cu resurse umane, materiale 
şi financiare necesare pentru gestionarea situaţiilor de urgenţă 
 
SUPLIMENTAREA ORDINII DE ZI  
 
13. Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului de principiu c ătre Scoala Gimnazială 
Szent Istvan Sâniob în vederea dării în folosin ță gratuită a Sălii de educație fizică, în vederea 
desfășurării de activit ăți extrașcolare sportive. 
 
 
DIVERSE 

1. Solicitarea depunerii Rapoartelor de activitate, a declarațiilor de avere și a 
declarațiilor de interese. 

 
       Dl Zatyko Jacint, presedintele de sedinţă supune la vot proiectul de hotărâre privind 
aprobarea ordinii de zi. Astfel a fost adoptată Hotararea nr.6, cu 11 voturi pentru, 0 voturi 
impotriva si 0 abtineri. 
 La punctul trei din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia  consilierilor locali 
procesul verbal al sedintei ordinare din  10.01.2020  pe care, presedintele de sedinta l-a supus spre 
aprobarea Consiliului local . 

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 11 voturi pentru, 0 împotrivă şi 0 abţineri, 
adoptandu-se Hotararea nr.7.  
 
 La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea contului 
de încheiere a exerciţiului bugetar al comunei Saniob pe trimestrul IV, anul 2019, d-na 
contabil prezintă raportul de specialitate și proiectul de hotărâre.. 

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt 
obiecții. 
 dl. Președinte Zatyko Jacint supune la vot proiectul de hotărâre, punctul patru al ordinii de 
zi, adoptandu-se Hotararea nr.8, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 
 La punctul cinci din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului 
comunei Sâniob pe anul 2020, d-na contabil prezintă raportul de specialitate și proiectul de 
hotarare. 
        Dl președinte de ședință invită la discuții. 
       Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și are de făcut 
câteva modificări de alocări de sume. Astfel, dl Zatyko Stefan, în calitate de președinte al comisie 
de specialitate economice, arată propunerile de modificăr între capitole, astfel că unele cheltuieli se 
diminuează și altele se măresc. 
 D-na contabil arată că de la cămin cultural Ciuhoi nu se poate diminua suma, având în 
vedere că suma reprezintă donație cu destinație. 
 Dl Zatyko Stefan arată că este în regulă, în aceste condiții nu se vor atinge de  această 
sumă. 
 Înainte de a supune la vot, dl primar dorește să intervină și să facă unele precizări. 
 Dl președinte de ședință permite intervenția și dă cuvântul dlui primar, arătând că are 1 
minut la dispoziție. 
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 Dl primar, arată că încearcă să se încadreze într-un minut, dar nu e sigur și nici nu crede că 
există vreo reglementare în acest sens. 
 Dl președinte de ședință, arată că el este președinte de ședință și el stabilește acest lucru. 

Dl primar precizează că suma alocată pt șopron și modificată de la 100 mii la 30 mii, 
practic vor ajunge doar pentru proiectul tehnic. Arată în continuare, că toate sumele care au fost 
prevăzute în proiectul de buget, pentru construire șopron, reparații cămine culturale, se bazează pe 
studii, calcule, măsurători. Iar cea mai dureroasă problemă este cea cu gazul, pentru care, inițial, a 
fost alocată suma de bani, dar, în urma ședinței la A.D.I. pe această temă, unde s-a discutat și s-a 
arătat că pentru comune ca si ale noastre, cu distanță între localități, cel mai probabil că nu vom fi 
cuprinși în proiect. În consecință, nici o primărie nu a alocat bani, ca să fie blocați pentru SF. Asta 
a fost și recomandarea coducerii, inclusiv a dlui deputat Szabo Odon.  
 O altă problemă pe care ați abordat-o este covorul asfaltic. Unde v-ați gândit să-l puneți? 
DC17 are în jur de 3 Km, faceți o comparație cu cheltuielile care s-au făcut   anul trecut pentru 
asfaltarea a 1,200 km DC2A. Practic, un 100 mii de lei nu ajung nici pentru SF, așa că banii rămân 
blocați și la drum și la gaz, și nu putem realiza lucrările mici care se pot face. 
 Dl Kiss Stefan întreabă, din perspectiva primarului, când va putea fi asfaltat drumul 
Sfârnașului ? 
 Dl primar arată că sunt două variante. Prima ar fi deschiderea sesiunii de proiecte UE, iar a 
doua, avem promisiuni că se va porni programul PNDL. 
 Dl Kiss Stefan arată că, din ce a văzut, multe comune au asfaltat drumurile comunale. La 
noi de ce nu s-a făcut acest lucru? 
 Dl primar arată că, după cum ar trebui să se știe, a fost depus proiect, care este eligibil, dar 
fără finanțare. Si, a mi fost pornit un proiect prin ADI Biharia-Sălard, care, nu din vina noastră, dar 
nu s-a mai încadrat în termenul de depunere. 
 dl. Președinte Zatyko Jacint supune la vot proiectul de hotărâre, punctul cinci al ordinii de 
zi, cu modificările ulterioare. Au fost 5 voturi pentru și 6 voturi împotrivă. 
 Dl primar arată că în aceste condiții, proiectul de buget va rămâne nemodificat, adică așa 
cum a fost întocmit. 
 Dl Zatyko Stefan, arată că dorește să revină asupra modificărilor și, astfel propune doar o 
modificare, și anume acei 100 mii de la șopron să fie împărțiți așa cum am propus: 30 mii pt 
execuție proiect la șopron, 30 mii pt parcare la scoala Sâniob și pentru reparații trotuare 40 mii lei. 
 

dl. Președinte Zatyko Jacint reia supunerea la vot a proiectului de hotărâre, punctul cinci al 
ordinii de zi, cu ultima modificare, adoptandu-se Hotararea nr.9, cu 11 voturi pentru, 0 voturi 
impotriva si 0 abtineri . 
  
 La punctul șase din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de 
acţiuni şi lucrări de interes local pentru persoanele apte de munca din familiile beneficiare de 
venit minim garantat pentru anul 2020, d-na secretar prezintă Raportul de specialitate și 
proiectul de hotărâre. 

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
d-l Zatyko Stefan arată că arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt 

obiecții. 
 dl. Președinte Zatyko Jacint supune la vot proiectul de hotărâre, punctul șase al ordinii de zi, 
adoptandu-se Hotararea nr. 10, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri. 

 
La punctul șapte din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului 

Anual de Acţiune pentru anul 2020 in domeniul administrarii si organizarii serviciilor sociale 
la nivelul compartimentului de asistenta sociala din cadrul primariei comunei Saniob,  d-na 
secretar prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre, unde arată că nu sunt modificări 
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față de anul precedent. 
 Dl președinte de ședință invită la discuții. 

  Nu se înscrie nimeni. 
 dl. Președinte Zatyko Jacint supune la vot proiectul de hotărâre, punctul șapte al ordinii 
de zi, adoptandu-se Hotararea nr.11, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 
 La punctul opt din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind modul de înscriere a 
datelor în Registrul Agricol al comunei Sâniob, județul Bihor,  d-na secretar prezintă Raportul 
de specialitate și proiectul de hotărâre. 

 Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt 
obiecții. 
 dl. Președinte Zatyko Jacint supune la vot proiectul de hotărâre, punctul opt al ordinii 
de zi, adoptandu-se Hotararea nr.12, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 

La punctul nouă din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită 
către Parohia Ortodoxă Ciuhoi, a unui spațiu din imobilul situat în comuna Saniob, sat Ciuhoi 
nr.160, in vederea desfășurării de activit ăți tradi țional-culturale,  d-na secretar prezintă Raportul de 
specialitate și proiectul de hotărâre. 

 Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt 
obiecții. 
 dl. Președinte Zatyko Jacint supune la vot proiectul de hotărâre, punctul nouă al ordinii 
de zi, adoptandu-se Hotararea nr.13, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 
             La punctul zece din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea calificativului 
pe anul 2019 al functionarului public de conducere d-na MELA MARIA-ELENA – secretar 
general al comunei Sâniob, judetul Bihor,  d-l primar prezintă Raportul de evaluare și proiectul 
de hotărâre. 

 Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Nu se înscrie nimeni. 
 dl. Președinte Zatyko Jacint supune la vot proiectul de hotărâre, punctul zece al ordinii 
de zi, adoptandu-se Hotararea nr.14, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 
             La punctul unsprezece din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea 
Planului de analiza si acoperire a riscurilor in domeniul situaţiilor de urgenta, la nivelul 
comunei Saniob, judeţul Bihor,  d-l primar prezintă Raportul de specialitate și proiectul de 
hotărâre. 

 Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt 
obiecții. 
 dl. Președinte Zatyko Jacint supune la vot proiectul de hotărâre, punctul unsprezece al 
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.15, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 
               La punctul doisprezece din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea 
Planului de asigurare cu resurse umane, materiale şi financiare necesare pentru gestionarea 
situaţiilor de urgenţă,  d-l primar prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre. 

 Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt 
obiecții. 
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 dl. Președinte Zatyko Jacint supune la vot proiectul de hotărâre, punctul doisprezece al 
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.16, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 
               La punctul treisprezece,  care suplimentează ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind 
exprimarea acordului de principiu către Scoala Gimnazială Szent Istvan Sâniob în vederea 
dării în folosin ță gratuită a Sălii de educație fizică, în vederea desfășurării de activit ăți 
extrașcolare sportive,  d-l primar prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre. 

 Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt 
obiecții. 
 dl. Președinte Zatyko Jacint supune la vot proiectul de hotărâre, punctul treisprezece al 
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.17, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 
 În urma epuizării punctelor de pe ordinea de zi, dl președinte de ședință invită la 
discuții diverse. Se înscrie dl Lazslo, dl Opre și dl primar. 
  
Diverse: 
 
 D-na secretar, aduce la cunoștința consilierilor, având în vedere că este început de an, 
să pregătească pentru ședința următoare Rapoartele de activitate și, în același timp, Declarațiile de 
avere și interese. 
 
 Dl președinte de ședință Zatyko Jacint dă cuvântul primului înscris, dl Laszlo Sandor. 
   
 Dl Laszlo Sandor, arată că problema pe care dorește să o aducă în discuții și pentru care 
primăria să facă demersuri este prețul apei. În luna ianuarie apar facturile cu o majorare de 26%. 
Am fost abordat de cetățeni și nu am știut să le dau explicații, având în vedere că nu s-a făcut nici 
un HCL în acest sens. Am fost să mă interesez la primărie, aici nu am găsit informații, practic nici 
primăria nu era la current, au sunat la firmă și imediat au primit documentații. Am studiat pe urmă 
și, întradevăr am constatat că nu noi aprobăm. Ei stabilesc prețul iar ANRSC avizează. Apoi am 
luat contractual și l-am studiat mai profund. Binențeles că am găsit și unele contradicții, dar 
referitor la modificările de prețuri se precizează că operatorul are obligația de a aduce la cunoștința 
utilizatorilor modificările de tarif prin adresă atașată facturii, cu minim 15 zile înainte de începerea 
perioadei de facturare a noului preț. Deci ei au scris asta și tot ei nu respectă. Aș dori ca primăria 
să le atragă atenția în această privință și să fim și noi luați în serios. Atât am avut de zis. 
 Dl președinte de ședință Zatyko Jacint dă cuvântul următorului înscris, dl Opre Florian. 
 Dl Opre Florian arată că are o problemă cu câinii comunitari, mai ales că se adună 
acolo la apă, lângă stația de autobus, unde așteaptă copiii. Chiar nu se poate face nimic cu ei ? 
Și o altă problem este rețeaua de apă, care așa bine a fost montată și îngropată, că acum, de când s-
au făcut defrișări, este în aer. Dacă vine un pic de ger, strada de la biserică în jos, rămâne fără apă. 
 Dl primar arată că săptămâna trecută a fost sunat de la jandarmi cu aceași problemă. Dl 
inginer de mediu s-a deplasat la fața locului, nu a găsit nici un câine, a doua zi s-a deplasat din nou, 
a găsit câinii, a făcut cercetări, a găsit cui aparțin, sunt de la gospodăriile oamenilor. În legătură cu 
apa, vom vedea ce se poate face în condițiile actuale, eventual vom schimba un tronson, vom lua 
măsuri. Revenind la discuția anterioară cu apa, am fost la ședința, unde am semnat modificări la 
actul constitutive, în care ei zic că fac cum vor și ce vor ei. A fost o ședință cu scandal. În plus 
Borșul, care este acționar majoritar, are o HCL din ianuarie 2020 în care precizează că pentru 
comuna lor prețurile rămân nemodificate, adică 1,83 lei+tva prețul apei și 1,46 lei+tva prețul apei 
menajere. Pot să spun că nu am fost cel mai simpatizat primar, când am spus că am un frate și în 
Sântion și în Sâniob, iar la aceași firmă, unul plătește dublu apa față de celălalt. O veste bună, pe 
care o avem de la dl deputat Szabo Odon este că ADI Zona N-V va primi 15 mil lei pt reabilitarea 



 6 

rețelelor de apa și se va rezolva și problema cu arsenal prin montarea de containere care filtrează 
apa.  
 În continuare, dl primar adduce în discuție problema salubrizării. Urmează să fim 
transferați la operatorul regional care a câștigat zona noastră, astfel noi fiind în sectorul 6, vom fi 
preluați de SC AVE SA. O să avem obligația să reducem cu 25 % gunoiul menajer. Va trebui să 
facem HCL pt stabilirea categoriilor de pubele și apoi să optăm pentru tarife sau taxe special. 
Probabil că în ședința următoare.  
 În continuare, urmează să propun consilierilor o ieșire afară, să vizitați canalizarea. 
Vine primăvara, va fi spălată toată instalațiasă și să vedeți și să constatați.Aatrag atenția că nu 
putem fi furnizori de apă sau canalizare. Este posibilitatea să înființăm o firmă în subordinea CL, 
dar nu cu atâția locuitori. Puteți să studiați și d-voastră și să nu-mi aruncați că eu am dat din mână 
aceste lucruri. 
 
 Dl Zatyko Jacint, invită la discuții, dacă mai sunt și alte probleme. 
 Alte probleme, nu s-au mai discutat. 
 D-l Zatyko Jacint – presedintele de sedinta: 
  - Declar sedința incheiata.  

  Vă mulțumesc! 
 

 Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 
  
 
 
 
 

  
  PRESEDINTE DE SEDINŢĂ                                                     SECRETAR 

                         ZATYKO JACINT                                                          MELA MARIA-ELENA 


